
MIDGÅRDS SAMFÄLLIGHETSFÖRENING   Protokoll 7, 2017 

Styrelsemöte, Närlokalen 18/10, kl 18.30    

    

Närvarande:   Frånvarande:  

Joakim Pedersen (ordförande)  Kosma Debski (suppleant) 

Anna Wångdahl (ledamot/kassör)   Mathias Gustafsson (suppleant) 

Magnus Ekberg (ledamot)    

Malin Breet Troili (ledamot/sekreterare)   

Helena Averbo (ledamot)  

Piotr Maik (ledamot)  

Jessica Svenvik (ledamot)  

Merja Metell Suomalainen (suppleant) 

   

För kännedom: 

Extern revisor Anna Wretholm, intern revisor Irene Thacker, övriga medlemmar. 

 

FORMALIA  

 

§ 1a Öppnande av mötet: Joakim öppnade mötet och hälsade alla välkomna.  

§ 1b Val av mötesordförande: Joakim valdes till mötesordförande. 

§ 1c Val av mötessekreterare: Malin valdes till mötessekreterare. 

§ 1d Godkännande av kallelse: Kallelsen till mötet godkändes.  

§ 1e Godkännande av föredragningslista: Föredragningslistan godkändes.  

§ 1f Godkännande av föregående protokoll: Godkända.  

 

ÄRENDEN 

 

§ 2 Poolhuset och poolområde 

Styrelsen beslutade att godta anbud på 2 036 062 kronor inkl moms som avser renovering av 

poolhus samt resterande delar av poolområdet som är kvar att göra. Jessica, Helena och Malin 

sköter inhandling av kakel och klinkers för att försöka hitta bästa möjliga för lägst pris.  

 

§ 4 Övriga projekt 

Styrelsen beslutade att godta Lelles grävtjänst anbud  på 2 928 500 kronor inkl moms som avser 

arbetet med nytt plank samt stängsel/vegetation mot Vikingavägen, grovsophus och 

seminedgrävda sopkärl. Joakim pratar med entreprenören om hur arbetet ska läggas upp för att 

bäst sprida kostnaderna. 

 

§ 5 IT-gruppen 

Vecka 46-47 får all styrelsemedlemmar olika delar av hemsidan att korrekturläsa. Vecka 48 

lanseras den nya hemsidan.  

 

§ 6 Snöröjning 

Via maildiskussion beslutade vi att godta anbud från Alltrac Markentrepenad AB.s gällande 

snöröjning och sandning.  

 

§ 7 Ombyggnation i området 

Joakim har formulerat ett brev till den berörda fastighetsägaren som utfört byggnationen på 

samfälld mark. Styrelsen har via maildiskussion godkänt brevet och vi har därefter även fått ett 



svar av fastighetsägaren. Styrelsen kan i dagsläget inte besluta om byggnationen kan anses 

godkänd eller ej och väljer att fortsätta diskutera ärendet.  

 

§ 8 Nästa möte  

29/11, 18.30 i närlokalen.  

 

§ 9 Mötet avslutas 

Mötesordförande avslutade mötet och tackade för visat intresse. 

 

 

 

 

 

 

Vid protokollet                                          Justeras 

  

 

 

Malin Breet Troili     Joakim Pedersen   
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